
Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ Chyňava

Ze dne I2,1L.2a15

Přítomni: Michal Kříž, Josef Husák, Alena Vacinová, Zdeňka Marešová

Omluveni: Vladimíra Lepičová, Romana Kopřivová, Jiří Kříž

Program jednání: 1) změna ve složení školské rady- nová členka

2) odstoupeníz funkce předsedkyně ŠR, volba nového předsedy

3) výroční zpráva ZŠ Chyňava

4} aktuální informace ze ZŠ a MŠ

5) diskuze

1) Za p. Danu Jonášovou - zástupce školy, byla zvolena p. Zdeňka Marešová .

2) P. Vladimíra Lepičová odstoupila z funkce předsedkyně ŠR, byla zvolena p. Zdeňka

Marešová

3) Přítomní se seznámili s výroční zprávou, pak byla výroční zpráva schválena.

4) Nastala nečekaná situace - p. Krob zboural plot mezijeho pozemkem a školou - nutno
pořídit nový plot. P, ředitelka Vacinová shání mobilníplot - diskuze o firmách a

moŽnostech, výběr bude pokračovat zí|ra- projednání se starostou OÚ Chyňava

5) diskuze na téma školní jídelna - skladba jídelníčku, školní zahrada

Zapsala: Zdeňka Marešová
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